



Your ideal choice
to explore Berlin and
the best place to be.

Golden Tulip Berlin
Hotel Hamburg

Tel. +49 30 26477-0
Fax +49 30 26477-555

Landgrafenstraße 4
10787 Berlin
Germany

info@goldentulipberlin.com
www.goldentulipberlin.com

GOLDEN TULIP 
BERLIN - HOTEL HAMBURG

Germany

Golden Tulip Berlin – Hotel Hamburg

Lage Location

Das Golden Tulip Berlin – Hotel Hamburg liegt im Herzen der Hauptstadt. Von uns aus können Sie alles bequem erreichen. In bester zentraler Lage und in einer ruhigen Seitenstraße gelegen finden sie unser 4-Sterne Golden Tulip Berlin. Es sind nur wenige Schritte zum Kurfürstendamm (500m) und dem KaDeWe – das Hotel liegt nahe dem idyllischen Tiergarten und dem Botschafts- und Regierungsviertel.

The Golden Tulip Berlin – Hotel Hamburg is located in the heart of the capital city. You can easily reach everything from us. In the best central location and in a quite side street you will find the 4-star Golden Tulip Berlin, just a few steps from the Kurfürstendamm (500m) and the KaDeWe, close to the popular Tiergarten (park) and the embassy and government district.

Ausstattung Facilities

Fühlen Sie sich wohl in einem der 190 modern designten Zimmer, 27 komfortabel ausgestatteten Executive-Zimmern oder 4 Apartments für Langzeitgäste – jeweils mit High-Speed-Internetanschluss, kostenfreiem WLAN, SAT-TV, Radio, Telefon, Klimaanlage, Minibar, Safe uvm. Machen Sie einmal eine Pause mit deutsch-internationaler Küche und regionalen Spezialitäten im Restaurant Rienäcker oder in der Botho Lounge & Cocktailbar.

Feel at home in one of the 190 modernly designed rooms, 27 comfortably equipped executive rooms or 4 apartments for long-term guests – each with high-speed internet access, free WLAN, SAT TV, radio, telephone, air conditioning, minibar, safe and much more. Take a break with german-international cuisine and regional specialities in the Restaurant Rienäcker or in our Botho Lounge & Cocktailbar.

Freizeit

Leisure

Die deutsche Hauptstadt gilt als pulsierende Kreativmetropole und setzt auch als Veranstaltungsort neue Maßstäbe für Ihre Meetings und Events.

Facettenreich mit aktuellen Trends in Kunst und Kultur, Mode & Design, Musik, Szene oder Gastronomie – in Berlin gibt es immer wieder Neues zu entdecken.

Germany's capital is a vibrant creative metropolis raising the bar on conference and event standards. Multifaceted with current trends in art and culture, fashion and design, music, the scene or gastronomy – there is always something new to discover in Berlin.

Erreichbarkeit

Accessibility

Pkw: A24/Berliner Ring A10 exit Oranienburg/Berlin.
Am Dreieck Oranienburg auf die A115 exit Charlottenburg.
Öffentliche Verkehrsmittel:
Hauptbahnhof 3 km.
U-Bahnhof Wittenbergplatz 500 m.
Nächste Bushaltestelle 50m entfernt.
Parkmöglichkeit: 50 Parkplätze

By car: A 24/Berliner Ring A10 exit Oranienburg/Berlin.
Change to A115 at Dreieck Oranienburg exit Charlottenburg.
By public transportation:
Railway station Hauptbahnhof 3 km distance.
Subway station Wittenbergplatz 5 minutes walking distance.
Bus stop 50 m from the hotel.
Parking facilities: 50.

Events

Events

Erfolgreich tagen und spektakulär feiern.

Successful meetings and celebrating spectaculary.

Planen Sie bei uns Ihre Meetings oder Veranstaltungen für bis zu 320 Personen auf 882 m². Zum Kongresszentrum gehört auch der 230 m² große Konferenzbereich in der 11. Etage mit Fensterfronten bis zum Boden, Dachterrasse und einem herrlichen Panoramablick über Berlin.

Plan your meetings or events with us for up to 320 people on 882 m². The congress centre also includes the 230 m² conference area at the 11th floor with window fronts to the floor, roof terrace and a magnificent panoramic view of Berlin.



MEETING ROOM CAPACITY

SIZE (m²)



MEETING ROOM CAPACITY	SIZE (m ²)	Grid	Square	L-shaped	U-shaped	Circular
SYLT 1-5	356	320	74	64	192	115
SYLT 2-4	190	180	59	42	110	61
SYLT 3	134	120	42	36	72	43
SYLT 4-5	109	100	34	30	64	35
KIEL 1-6	230	190	71	60	120	60
KIEL 4-6	111	100	55	50	70	24
KIEL 1-3	100	90	50	45	60	24
RESTAURANT RIENÄCKER	252	-	-	-	-	180 Sitzplätze

Golden Tulip Berlin

Hotel Hamburg

Landgrafenstraße 4
 10787 Berlin | Germany
 Telephone +49 30 26477-0
 Fax +49 30 26477-555
 convention@goldentulipberlin.com
 www.goldentulipberlin.com

For your reservation call:

+49 30 26477-186